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Interpelacja dot. budowy boiska przy ul. Buczka 

 

 

W ramach Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego, podczas głosowania w roku 2017 wybrano do 

realizacji inwestycję pod nazwą Świerczewskie centrum sportu i rekreacji przy ul. Buczka. Projekt 

zakłada budowę boiska do piłki nożnej o wymiarach 30 m × 62 m ze sztuczną nawierzchnią, ogrodzenie 

boiska oraz utworzenie powierzchni utwardzonej doprowadzającej do boiska. Ze środków Osiedla 

Świerczewo, w lutym 2018 r. zakończono opracowanie projektu zagospodarowania terenu. 

Przeprowadzone badania gruntowe wykazały zanieczyszczenia, które zostały zgłoszone do RDOŚ 

(listopad 2018 r.). W czerwcu 2019 r. została wydana decyzja RDOŚ nakazująca Miastu usunięcie 

odpadów do 2021 r. W czerwcu 2022 r. została wydana zamienna decyzja RDOŚ, która nakazuje 

wymianę gruntu pod projektowanym boiskiem. Odpady miały zostać usunięte do końca 2022 r.  

W listopadzie 2022 r., na wniosek Miasta wydano zamienną decyzja RDOŚ, wydłużającą termin 

usunięcia odpadów do końca 2026 r. Dodatkowo, we wrześniu 2022 r. została wydana decyzja, która 

zwalnia Miasto z dodatkowego obowiązku remediacji gruntu. Miasto posiada więc już wszystkie zgody 

środowiskowe. 

Mieszkańcy osiedla Świerczewo w 2017 roku wskazali budowę boiska przy ul. Buczka jako ważną  

i potrzebną inwestycję. Zapewnione są środki na realizację tego zadania. Od lat budowa nie ruszyła ze 

względu na brak środków na usunięcie odpadów, które szacuje się na około 1,5 mln zł. Dalsze 

przesuwanie w czasie realizacji inwestycji zwiększa dodatkowo sam koszt inwestycji. W związku z tym 

zwracam się o pilne zabezpieczenie środków na ten cel, usunięcie odpadów i realizację inwestycji. 

Zwracam się także o zorganizowanie przy ul. Buczka, w miejscu wskazanym na realizację inwestycji 

spotkania właściwych służb miejskich z Radą Osiedla Świerczewo i Radnych Miasta Poznania. 
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